
      
Protokół Nr XXXVIII /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 25 września 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta –Gminy Stryków  

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
Na sali obrad brak radnych: Teodora Kołodziejczyka, Grzegorza Kuny. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
       Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu.  
  
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła  
     się w dniu 28 sierpnia 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków dot. realizacji inwestycji związanych z  
     ochroną środowiska przyjętych w budżecie M-G Stryków na rok 2009.  
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) ustalenia liczby nowych licencji na wykonywanie na obszarze Gminy Stryków  
     transportu drogowego taksówką przeznaczonych do wydania w roku 2010; 
b) zatwierdzenia Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM, jako  
     realizatora projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM   
     MOŻLIWOŚCI”- projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów  
     klas IV-VI Szkół Podstawowych na terenie Gminy Stryków; 
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c) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie  
    Gminy Stryków; 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
e) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta – Gminy Stryków  
    na rok 2010; 
f) udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do zawarcia  
   porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań   
   zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach Narodowego  
   Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011; 
g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
    dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy; 
h) uchylenia uchwały Nr XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  
     2009 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu   
     Samorządowym w Strykowie; 
i) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w   
    Strykowie. 
10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
 W imieniu Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska wnioskowała o 
wprowadzenie do porządku obrad XXXVIII sesji RM projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie szczególnych zasad umarzania wierzytelności Gminy Stryków oraz 
jednostek organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności pieniężnych, do których 
nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacie 
tych należności, a także wskazania organów do tego uprawnionych. 
Głosowanie wniosku o poszerzenie porządku obrad w pkt. 9 j):  
              13 głosów za  
                    0 głosów przeciwnych  
         0 głosów wstrzymujących się  
    
Porządek obrad XXXVII sesji po zmianach: 
 
1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 
się  
    w dniu 28 sierpnia 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków dot. realizacji inwestycji związanych z  
     ochroną środowiska przyjętych w budżecie M-G Stryków na rok 2009.  
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) ustalenia liczby nowych licencji na wykonywanie na obszarze Gminy Stryków  
     transportu drogowego taksówką przeznaczonych do wydania w roku 2010; 
b) zatwierdzenia Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM jako  
     realizatora projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM 
MOŻLIWOŚCI”-  
     projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół  
     Podstawowych na terenie Gminy Stryków; 
c) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie  
    Gminy Stryków; 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
e) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta – Gminy Stryków  
    na rok 2010; 
f) udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do zawarcia  
   porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań   
   zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach Narodowego 
Programu  
   Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011; 
g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
    dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy; 
h) uchylenia uchwały Nr XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  
     2009 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu   
     Samorządowym w Strykowie; 
i) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w   
    Strykowie; 
j) zmieniająca uchwałę w sprawie szczególnych zasad umarzania wierzytelności Gminy 
Stryków oraz jednostek organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności 
pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa oraz 
udzielania ulg w spłacie tych należności, a także wskazania organów do tego 
uprawnionych. 
10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
XXXVII sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 
Radna Anna Ślęzak-wyraziła zgodę 
Radny Wojciech Cichosz – wyraził zgodę 
Radny Zbigniew Kos – wyraził zgodę  
Na salę obrad przybył radny Teodor Kołodziejczyk. 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        13  głosów za  
         0  głosów przeciwnych  
              0  głos wstrzymujący się  
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 Ad. 5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 28 lipca 2009 r.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XXXVIII sesji w dniu 25 września 2009 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:
  
                     13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
Na salę obrad przybył radny Grzegorz Kuna. 
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 
brał udział w pracach poszczególnych Komisji oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej 
m.in. przygotowanie materiałów na dzisiejszą sesję. 
Przewodniczący poinformował, że w Wojewoda Łódzki wydał rozstrzygnięcie nadzorcze do 
uchwały w sprawie planu zagospodarowania Gminy Stryków, z którym można zapoznać się 
w biurze Rady Miejskiej bądź drogą elektroniczną w Biuletynie Informacji Publicznej. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja spotkała się raz, na posiedzeniu 
opiniowana była uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy 
Stryków na rok 2009 oraz uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 
rok 2010. Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowane stawki podatku z wnioskiem o 
podwyższenie zaproponowanej przez Burmistrza stawki podatku od gruntów przeznaczonych 
na rekreację  z 0, 21 zł na 0, 22 zł. 
 Komisja wypracowała priorytetowe wnioski do projektu budżetu na rok 2010. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i zajmowała się wypracowaniem 
wniosków do projektu budżetu na rok 2010. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się na jednym posiedzeniu, na 
którym wypracowała wnioski do projektu budżetu na rok 2010. 
 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik - na jednym posiedzeniu Komisja omawiała bezpieczeństwo na 
terenie Gminy Stryków. Zaproszony na posiedzenie Komisji Komendant Komisariatu Policji 
w Strykowie przedstawił m.in. informację dotyczącą  przestępczości na terenie naszej Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym omawiane były wyniki egzaminów szkół 
podstawowych oraz gimnazjów na terenie Gminy Stryków. 
 

 



 5 

 Ad. 7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta 
–Gminy Stryków. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował o najważniejszych problemach i spotkaniach: 

• Uczestniczenie w zebraniach sołeckich, które odbywały się i odbywają nadal w 
związku z funduszem sołeckim i wnioskami do budżetu. 

• Udział w uroczystościach na terenie Gminy Stryków w związku z obchodami 70 
rocznicy wybuchu II wojny światowej oraz napaści ZSRR na Polskę. 

• Wykonanie budżetu na rok 2009 -  w toku realizacji Osiedle Wolność – kolejny etap 
wygrała inna firma. 

• Przygotowanie się do złożenia wniosku na kolejny etap do narodowego Programu 
Budowy Dróg Lokalnych, będzie to inwestycje w powiązaniu ze Starostwem 
Powiatowym w Zgierzu. 

• Przygotowanie projektu budżetu na rok 2010, wybór zadań będzie trudny, potrzeby są 
ogromne.   

 
 Ad. 8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków dot. realizacji inwestycji 
związanych z ochroną środowiska przyjętych w budżecie M-G Stryków na rok 2009. 
 

W budżecie miasta – gminy Stryków na 2009 r. w planie nakładów inwestycyjnych na 
dzień dzisiejszy umieszczonych jest już 57 zadań inwestycyjnych, o różnym charakterze. 
Część z nich jest ściśle i bezpośrednio związana z ochroną środowiska, ale w rzeczywistości 
realizacja większości inwestycji gminnych wpływa pozytywnie na środowisko.   
Bo czym jest ochrona środowiska – to całokształt działań mających na celu właściwe 
wykorzystanie zasobów i składników środowiska, to działania zmierzające do utrzymania 
środowiska w stanie zapewniającym optymalne warunki bytu, to utrzymanie otoczenia w 
czystości, minimalizacja zanieczyszczeń, zużywania wody, energii itp.  
Tak, więc czy budowa wodociągu, kanalizacji czy budowa i remont dróg nie ma wpływu na 
poprawę stanu środowiska i poprawę warunków, w jakich żyjemy?   
 
Wymienię i omówię tu kilka zadań inwestycyjnych, których realizacja bezpośrednio 
przyczynia się do ochrony środowiska naturalnego i poprawy warunków życia mieszkańców.  
 
Modernizacja stacji uzdatniania wody w Niesułkowie Kolonii – zadanie jest w trakcie 
realizacji. Wykonawca zadania został wyłoniony w trybie przetargu nieograniczonego w 
systemie zaprojektuj i wybuduj. Jest nim firma PPHU „AUTOMATYK” Kondratowicz. 
Wartość umowy z wykonawcą to 761 280, 00 zł. Zawarto także umowę z inspektorem 
nadzoru nad zadaniem.  
Został wykonany projekt budowlany.  Uzyskano pozwolenie na budowę i przystąpiono do 
prac. 

Stacja ta zaopatruje w wodę pitną mieszkańców miejscowości: Lipka, Niesułków 
Kolonia oraz docelowo ma zaopatrywać wieś Niesułków.                                                                                                                                                                                                                                                                  
Obecnie stacja zaopatruje w wodę pitną 163 gospodarstwa domowe ( około 381 
mieszkańców). Bezpośrednio po rozbudowie zaopatrywać będzie 242 gospodarstwa ( ok. 750 
osób) Woda surowa ujmowana jest z dwóch studni zlokalizowanych na terenie 
modernizowanej stacji. Przed przystąpieniem do prac, jakość wody uzdatnionej nie 
odpowiadała obowiązującym normom ze względu na przekroczoną zawartość żelaza i 
manganu. Istniejący układ technologiczny nie zapewniał usunięcia z oczyszczonej wody 
związków manganu i żelaza do wielkości określonych Polską Normą i z tego tez względu 
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konieczna jest modernizacja stacji. Użytkownikiem stacji jest Zakład Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej w Strykowie.  

Planowana docelowa wydajność nowej instalacji ma wynosić 800 m3/dobę. 

Podczas prac modernizacyjnych zapewniona jest ciągłości dostawy wody dla mieszkańców, 
stacja jest na bieżąco wykorzystywana.  
W zakresie modernizacji uwzględniono wykonanie następujących robót: 
- demontaż dotychczasowych urządzeń uzdatniających i hydroforowych  
- montaż filtrów odżelaziająco – odmanganiających z centralnym areatorem współpracującym 
z dwoma studniami głębinowymi 
- montaż dwóch zbiorników wyrównawczych, stalowych, retencjonujących wodę uzdatnioną 
- montaż pompowni II0 z pompami pracującymi w oparciu o przetwornice częstotliwości 
- montaż pompy płucznej, sprężarek i dmuchawy oraz rurociągów i instalacji 
technologicznych z armaturą pomiarową i odcinającą 
- budowę linii kablowych zasilających układy pomiarowe poziomu wody w zbiornikach 
retencyjnych i wód popłucznych 
- remont istniejącego budynku tzn. ścian, posadzek, wykonanie termoizolacji 
- rozbudowę budynku technologicznego polegającą na wydzieleniu z obecnej kubatury 
nowych pomieszczeń (chlorownia, WC) 
- wymianę stolarki okiennej i drzwiowej 
- wykonanie nowego pokrycia dachu budynku i obróbek blacharskich 
- montaż systemu elektronicznej kontroli pracy informujący o występujących zakłóceniach i 
awariach, łącznie z zapewnieniem bezpieczeństwa ujęć wody, pomieszczeń stacji uzdatniania 
wody, włazów zbiorników retencyjnych.        
Prace przebiegają zgodnie z harmonogramem.  Przewidywany termin zakończenia inwestycji 
15.12.2009 r.  
Ponadto na zadanie  wystąpiliśmy z wnioskiem o pożyczkę w wysokości 200.000 zł z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 
 
Budowa kanalizacji sanitarnej w Swędowie I etap – rzeczowa realizacja zadania nie 
została rozpoczęta. Został w bieżącym roku wykonany projekt uwzględniający przyłącza 
dodatkowe. Ze względu na bardzo dużą liczbę przyłączy kanalizacyjnych przedłużył się 
proces projektowy, uzgodnień i uzyskania pozwolenia na budowę na w/w inwestycję.    
Zakres rzeczowy do wykonania to : sieć grawitacyjna z rur kamionkowych o średnicy  Ø 200 
– 250 o długości 11 274 m., przyłącza kanalizacyjne  o łącznej długości 5 698 m, sieć 
ciśnieniowa z rur PE 110 i 125 o długości 4 276 m, przepompownie ścieków  (tłocznie) – 7 
sztuk . Sieć kanalizacyjna zostanie włączona w istniejący system kanalizacji, ścieki zostaną 
odprowadzone do oczyszczalni ścieków w Strykowie. 
Wartość kosztorysowa całej inwestycji to ponad 17 mln zł.  Ze względu na bardzo dużą 
wartość kosztorysową inwestycja będzie etapowana i jest przygotowywana do wniosku o 
środki unijne w ramach RPO. Z tego względu nie jest rozpoczynana procedura wykonawcza 
w bieżącym roku.  

 
Budowa kanalizacji w Bratoszewicach ul. Ogrodnicza w Rokitnicy – w roku bieżącym 
kończymy opracowanie projektu sieci kanalizacyjnej. Ze względu na problemy występujące 
przy ustaleniu trasy przebiegu sieci kanalizacyjnej w ul. Ogrodniczej zadanie zostało 
przesunięte na rok bieżący. Po kilku spotkaniach z mieszkańcami uzgodniono ostateczny 
przebieg kanalizacji. Projektant przedłożył koncepcje przebiegu sieci. Dokumentacja została 
złożona na ZUDP. W ramach tego zadania będzie wykonana: kanalizacja sanitarna 
grawitacyjna o długości 4300 m, rurociąg kanalizacji ciśnieniowej (tłocznej) o łącznej 
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długości 2940 m i wybudowane zostaną 4 przepompownie oraz przykanaliki do 
poszczególnych posesji w ilości około 88 sztuk. Jest to inwestycja powiązana technologicznie 
z istniejącą siecią kanalizacyjną, ścieki zostaną odprowadzone do oczyszczalni ścieków w 
Bratoszewicach.  

 
Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach I etap opracowanie dokumentacji – 
przetarg nieograniczony odbył się 27.05.2009 r. Wykonawcą została firma ECOKUBE Sp. z 
o.o. ul. Sienkiewicza 55 Łódź z ceną ofertową 75 640, 00 zł. Umowę zawarto 12.06.2009 r. 
Przed przystąpieniem do ogłoszenia przetargu na zadanie występowaliśmy o zgodę do 
Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa o zgodę na przekazanie nieodpłatnie Gminie 
Stryków części ich nieruchomości, na której planowana będzie oczyszczalnia ścieków. 
Uzgodniono, iż istniejąca oczyszczalnia będzie funkcjonować do czasu wybudowania nowej. 
A w ramach zadania planowane jest wykonanie: projektu oczyszczalni ścieków 
zlokalizowanej w miejscowości Bratoszewice, Gm. Stryków - oczyszczalni mechaniczno-
biologicznej (osad czynny) dla obciążenia docelowego oczyszczalni 500 m3 /dobę dla części 
mechanicznej oraz 2x250 m3/dobę dla części biologicznej oczyszczalni. Preferowane 
zbiorniki o konstrukcji żelbetowej. Rozwiązania technologiczne powinny uwzględniać 
zastosowanie linii higienizacyjnej, komór napowietrzania z aeratorami o osi poziomej oraz 
punktu zlewnego ścieków dowożonych do oczyszczalni. Dopuszcza się zastosowanie 
technologii złoża zanurzonego. Planowany termin wykonania 15.12.2009 r.  

 
Budowa 20 sztuk przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Stryków – 
zadanie jest w trakcie realizacji. Wykonanych zostanie 20 sztuk oczyszczalni w następujących 
miejscowościach: Ciołek 13, Dobra Nowiny 9 i 24, Gozdów 3, Kalinów 49, Kiełmina 25, 
Koźle 23, 48 i 53, Michałówek 25, Niesułków Kolonia 35 a, 65 i 71 a, Rokitnica 72, Sadówka 
33, Swędów ul. Południowa 41, Wrzask 5, Zagłoba 14, Zelgoszcz 27, Bratoszewice ul. 
Zatorze 3 ( w tym 2 oczyszczalnie do świetlic wiejskich) Wykonane zostaną oczyszczalnie z 
osadem czynnym o pojemności i przepustowości dobowej dostosowanej do ilości osób w 
gospodarstwie domowym. Działanie oczyszczalni opiera się na procesie biologicznego 
usuwania zanieczyszczeń ze ścieków w warunkach tlenowych. Oczyszczalnie są wykonane z 
polietylenu. W skład jej wchodzi: osadnik wstępny, komora natleniania, osadnik wtórny i 
urządzenia do napowietrzania i recyrkulacji osadu. Oczyszczone ścieki odprowadzane będą 
do odbiornika, którym jest grunt. W zależności od rodzaju gruntu dobrano odpowiedni drenaż 
rozsączający 
Wykonawcą jest firma K. Bobrowski Łódź. Wyłoniony w przetargu nieograniczonym w 
trybie zaprojektuj i wybuduj. Celem zadania jest ochrona wód gruntowych przed 
zanieczyszczeniami przedostającymi się do gleby z nieszczelnych szamb. Na terenach 
planowanej budowy przydomowych oczyszczalni ścieków nie przewiduje się zbiorczej 
kanalizacji sanitarnej. Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków jest skutecznym i 
uzasadnionym ekonomicznie sposobem oczyszczania ścieków na tych terenach. Realizacja 
zadania wpłynie pozytywnie na ochronę wód powierzchniowych, poprawi stan środowiska 
naturalnego i warunki życia mieszkańców. Obecnie ścieki z gospodarstw domowych są 
gromadzone w szambach, często nieszczelnych, stwarzających zagrożenie epidemiologiczne 
dla okolicznych mieszkańców.  
Złożyliśmy wniosek o pożyczkę w wysokości 80.000 zł na realizację zadania do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 
Wspomnę jeszcze o jednym realizowanym zadaniu inwestycyjnym Rozbudowa Przedszkola 
Samorządowego w Strykowie. Jest to zadanie, może niezwiązane bezpośrednio z ochroną 
środowiska, ale warto powiedzieć, że na tej inwestycji zastosowaliśmy pewne rozwiązania, 
które przyczynią się do zmniejszenia zużycia energii i wykorzystania naturalnych zasobów. 
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Mianowicie na budynku zostaną zamontowane kolektory słoneczne (zwane potocznie 
solarami), które zapewnią ciepłą wodę użytkową niezbędną dla funkcjonowania przedszkola. 
Solary pozwolą na odbiór ciepła promieniowania słonecznego, które zapewnią ogrzewanie 
wody użytkowej. Przyczyni się to do zmniejszenia zużycia węgla i energii elektrycznej.  
Oprócz zadań inwestycyjnych wyżej wymienionych, realizowane są inne działania gminy, 
które korzystnie wpłyną na stan środowiska naturalnego w mieście i gminie. Jednym z takich 
działań jest przystąpienie do wymiany zieleni miejskiej na terenie miasta Strykowa zgodnie z 
wcześniej opracowana koncepcją.  
 
Zieleń miasta Strykowa – I etap – przetarg nieograniczony na usługę odbył się 21.08.2009 r. 
W ramach zadania nastąpi wykonanie niżej wymienionych prac ogrodniczych – wycięcie 
drzew, wykarczowanie pni, uformowanie drzew, dostawę materiału roślinnego raz 
niezbędnych materiałów do wykonania prac, ziemia ogrodnicza, trawa, kora, pojemniki, 
pielęgnacja nasadzonych drzew, krzewów i trawników przez okres jednego roku.  na: 
 Ulicy Targowej (jedna strona po stronie Straży Pożarnej od ul. Warszawskiej do Wczasowej) 
– nasadzenie 47 drzew głogów, wykonanie rabat, nasadzenie krzewów 149 sztuk tawuły 
japońskiej. 
Plac Łukasińskiego – nasadzenie 22 sztuk drzew głogów pośrednich, nasadzenie 4 sztuk 
drzew głogów w pojemnikach oraz 8 szt robinii kulista, posadzenie krzewów w ilości 400 
sztuk Wykonawcą została firma ”TRACZ Centrum Ogrodnicze” ul. Przedwiośnie 29, Łódź. z 
ceną 149.800 zł brutto. Termin realizacji usługi 15.10.2009 rok.  
 
Wykonano odbudowę rowów melioracyjnych w miejscowościach Bratoszewice, Gozdów, 
Kiełmina, Koźle, Wola Błędowa na długości 3000 mb na kwotę 23 3424 zł.. Wykonawcą 
robót był Wojewódzki Związek Spółek Wodnych w Łodzi z siedzibą w Strykowie wyłoniony 
w ramach przeprowadzonego zapytania ofertowego. Zadanie płatne z środków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Strykowie 
 
 Planowany jest zakup  35 szt. koszy ulicznych  za kwotę 12 250,00 zł   
 
Przedstawiłam krótką informację o inwestycjach, których realizacja wpływa bezpośrednio na 
poprawę stanu środowiska naturalnego, m.in. poprzez przeciwdziałaniu zanieczyszczeniom tj. 
likwidację szamb przydomowych często nieszczelnych usytuowanych w zwartej zabudowie 
mieszkaniowej, racjonalne korzystanie z zasobów naturalnych, poprawę jakości wody 
dostarczanej naszym mieszkańcom.  
 
 Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) ustalenia liczby nowych licencji na wykonywanie na obszarze Gminy Stryków  
     transportu drogowego taksówką przeznaczonych do wydania w roku 2010; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Radny Zbigniew Kos pytał: czy to są vacaty czy nowe licencje? 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków odpowiedział, że są to nowe licencje na rok 2010. 

         Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  
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b) zatwierdzenia Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM jako  
     realizatora projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM   
     MOŻLIWOŚCI”- projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów  
     klas IV-VI Szkół   Podstawowych na terenie Gminy Stryków; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Pytań i dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
c) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie  
    Gminy Stryków; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Radny Wojciech Cichosz stwierdził, że : 

1) po zapoznaniu się z wykazem dróg i mapą nie znalazł drogi w Pludwinach ok. 800 mb 
w kierunku gminy Głowno; 
2) zebranie wiejskie wsi Koźle podejmowało kiedyś uchwałę, aby oznaczoną na mapie 
drogę nr 6 połączyć z drogą powiatową.W tej chwili jest to taki łącznik zwyczajowy, 
może nawet jest to droga dojazdowa indywidualna, ale właściciel który korzysta z tej 
drogi prosił żeby bez żadnej gratyfikacji odliczyć mu ten kawałek i zaliczyć w poczet 
dróg gminnych; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że merytoryczna komisji na swoim 
posiedzeniu też wychwyciła, że kilka dróg nie zostało zaliczonych do kategorii dróg 
gminnych i wróci do tego tematu w miesiącu styczniu 2010 r.  
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków odpowiedział, że w przypadku, o którym mówi radny 
Cichosz chodzi o drogę prywatną, która nie stanowi oddzielnej działki drogowej, ale po 
wejściu w życie planu będziemy te sprawy regulować. 
 
 
Radny Grzegorz Kuna pytał, jaka jest intencja tej uchwały w przypadku, gdy jedne drogi 
zaliczamy innych nie zaliczamy, a zdaniem radnego w tej uchwale powinny znaleźć się 
jeszcze co najmniej dwie drogi – to co z resztą tych dróg i do jakiej kategorii są one 
zaliczone? 
Odpowiedzi udzieliła Pani Grażyna Popczyńska i poinformowała, że zgodnie z art. 7 ustawy o 
drogach publicznych zaliczanie dróg do kategorii dróg gminnych o znaczeniu lokalnym nie 
zaliczonych do innej kategorii dróg następuje w drodze uchwały rady. Do tej pory, jako 
gmina mamy szereg dróg, dla których nadany jest numer dróg publicznych uchwałą zarządu 
województwa łódzkiego. Do tej pory mieliśmy uchwałę zarządu gminy i na tej uchwale się 
opieraliśmy. Dlatego proponowana  uchwała porządkuje  sytuację i wszystkie drogi, które 
miały nadane numery dotychczas,  znalazły się w tej uchwale. Podjęcie uchwały w/w nie 
zamyka sytuacji, że kolejne drogi , które na dzień dzisiejszy są drogami wewnętrznymi 
będącymi w zarządzie Gminy nie można się nimi poruszać .W styczniu przyszłego roku 
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powrócimy do tego tematu i przygotujemy uchwałę zaliczającą kolejne drogi do kategorii 
dróg publicznych.  
Radny Witold Śliwkiewicz pytał, jeżeli zarządcą drogi jest gmina, a stoi przy niej przystanek 
to czy plac jest publiczny? Np. przy trasie Nr 14? 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zadawanie pytań związanych z omawianą 
uchwałą. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
 
 Inspektor ds. księgowości budżetowej pani Janina Jachuła w imieniu Burmistrza 
M-G Stryków zgłosiła autopoprawkę do w/w projektu uchwały: 
w § 1 pkt 2 i pkt.8 zapis 50.000 zł zmienia się na 47.836.80 zł; 
w § 3 proponowanej uchwały wprowadzić zapis :,, zmniejszyć wydatki bieżące na utrzymanie 
ochotniczych straży pożarnych w kwocie 13.000 zł, a środki przeznaczyć na dotację celową 
na zadaniu pn. dotacja na zakup samochodu gaśniczego dla jednostki OSP Stryków. 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków dodatkowo wyjaśnił, że zmiana dotycząca OSP jest 
wynikiem rozstrzygnięcia przetargowego wyższego o 13.000 zł. Z tego tytułu jest 
proponowane zwiększenie środków finansowych. 
 Głosowanie nad zgłoszoną autopoprawką: 13 głosów za  
                 2 głosy przeciwne  
                0 głosów wstrzymujących się 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             1 głos wstrzymujący się  
 

e) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta – Gminy Stryków  
    na rok 2010; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany 
radnym w terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 
projektu uchwały.  
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków poinformował, że Komisja merytoryczna wydała 
pozytywną opinię do projektu uchwały z wnioskiem o podwyższenie stawki podatku od 
gruntów przeznaczonych pod rekreację o 1 grosz. 
W związku z powyższym proszę Rade o przegłosowanie wniosku. 
W zasadzie nie ma podwyżki stawek podatku na rok przyszły i Gmina Stryków mieści się w 
zaproponowanej przez ministerstwo finansów stawce inflacji. 
Przewodniczący Rady przedstawił wniosek Komisji Budżetu…: 
Komisja wnioskuje o zwiększenie proponowanej stawki podatku od gruntów służących 
rekreacji indywidualnej 0, 21 zł za 1 m² do 0, 22 zł za 1 m² . 
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    Głosowanie wniosku: 12 głosów za  
                                  2 głosy przeciwne  
                       1 głos wstrzymujący się  
Wniosek został przyjęty przez radę. 

  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 
                              3 głosy przeciwne 
                              0 głosów  wstrzymujących  się  

     
f) udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do zawarcia  
   porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań   
   zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach Narodowego  
  Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Pytań i dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
    dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Pytań i dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                              3 głosy wstrzymujące się 

h) uchylenia uchwały Nr XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  
     2009 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu   
     Samorządowym w Strykowie; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Radny Wojciech Cichosz powiedział : 

• Rozumiem , że przedszkole samorządowe działa dłużej niż 5 godzin. Ile rodzic 
będzie dopłacał do dziecka  np. za dodatkowe 4 godziny pobytu? 

Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin wyjaśniała: 
Poprzednia uchwała wskazywała ile musi dopłacić rodzic poza podstawę programową czyli 
powyżej 5 godzin – taka podstawa programowa została ustalona w statucie przedszkola . 
Stawka ta była ustalona na poziomie 170 zł. Podstawą zaskarżenia uchwały był zarzut 
Wojewody , że brak jest kalkulacji  ekonomicznej , co składa się na kwotę 170 zł. W 
następnym projekcie uchwały jest wskazana stawka godzinowa minimalnego wynagrodzenia 
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godzinowego w tym celu aby co rocznie nie podejmować takiej uchwały , a zmiany będą 
następstwem  wzrostu minimalnego wynagrodzenia .Na dzień dzisiejszy jest to w 
zaokrągleniu 1,2 zł – 0,1 %  z minimalnego  wynagrodzenia :1276 zł . 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
i) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w   
    Strykowie; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 

Radny Jarosław Filipiński  prosił o wyjaśnienie zapisów w § 3 pkt.2 i 5 proponowanej 
uchwały . 
Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin wyjaśniała: 

• Rozliczenie rodzica z dyrektorem przedszkola następuje w drodze umowy  
cywilno-prawnej gdzie są sprecyzowane warunki. Rozliczenie następować będzie 
po miesięcznym pobycie dziecka w przedszkolu. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                             1 głos  wstrzymujący się  

 
j) zmieniająca  uchwałę w sprawie szczególnych zasad umarzania wierzytelności Gminy 
Stryków oraz jednostek organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności 
pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa oraz 
udzielania ulg w spłacie tych należności, a także wskazania organów do tego 
uprawnionych. 
Z-ca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska przedstawiła założenia do 
projektu uchwały: 

• Zmiana do uchwały podyktowana jest brakiem możliwości  umorzenia 
wierzytelności dłużnikowi  , który zmarł .Zapis taki jest w § 5 zmienianej 
uchwały. Natomiast § 8 tej samej uchwały nie daje narzędzia do umorzenia .Z tego 
względu zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w uchwale z dnia 28 
kwietnia 2009 r. w sprawie szczególnych zasad umarzania wierzytelności Gminy 
Stryków oraz jednostek organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności 
pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – ordynacja podatkowa 
oraz udzielania ulg w spłacie tych należności, a także wskazania organów do tego 
uprawnionych. 

Radny Mirosław Kucharski  powiedział , że w świecie , w którym żyjemy jest rzeczą 
normalną , że wszystkie zadłużenia zmarłych przechodzą na spadkobierców więc po co 
tworzymy taką  ustawę jako furtkę , dla mnie jest to wysoce niejasna sprawa. 
 
Z-ca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska  podkreśliła , że ogólne zasady są 
już przyjęte w uchwale , którą rada podjęła w miesiącu kwietni tego roku . 
Radny Karol Lenart pytał , czy projekt tej uchwały był  przedstawiony na posiedzeniu 
Komisji ? 
Przewodniczący rady odpowiedział , że projekt  nie był przedstawiany , dlatego też jest w tej 
chwili szczegółowo prezentowany . 
Na sali brak radnego Grzegorza Kuny. 
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   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 10 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                               4 głosy  wstrzymujące  się  

 
 Ad. 10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie składano  interpelacji oraz zapytań . 
 
 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica zapytał, czy jest odpowiedź od ministra 
transportu o przebiegu szybkiej kolei TGV. Przewodniczący zgłosił wniosek o ponowne 
wystąpienie do ministra transportu z zapytaniem o przebieg szybkiej kolei TGV w pasie 
autostrady A 2. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił wniosek dot. naprawy chodnika przy ul. Szkolnej w 
Bratoszewicach, który zniszczony został przez samochody ciężarowe. Drugi wniosek radnego 
dotyczył wycięcia zakrzaczeń od ul. Wolskiej w stronę stacji PKP w Bratoszewicach.  
 
Radny Mirosław Kucharski podziękował Radzie Miejskiej i panu Burmistrzowi za środki 
finansowe przeznaczone na festyn, który odbył się w ubiegłą niedzielę, festyn ten odbił się 
szerokim echem w różnych mediach, był promocją miasta i targowiska wykorzystanego do 
tego celu.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód zgłosił kila pytań: 

• Zwrócić uwagę na zlikwidowanie barier architektonicznych – brak podjazdów dla 
osób niepełnosprawnych przy przejściach dla pieszych przy ul. Targowej na 
przeciwko JRG PSP w Strykowie oraz po prawej stronie w kierunku bloków TBS; 

• Kto skierował do szpitala na leczenie odwykowe pana Zygmunta Tomczaka i czy miał 
on nadzór kuratorski, Pan Tomczak wypisał się na własna prośbę i został znaleziony 
dopiero po 14 dniach? Odpowiedź na piśmie. 

•  Jakie są uchybienia i mankamenty na odebranych ulicach na Osiedlu Wolność oraz 
kiedy zostały usunięte?  

• Wniosek o usunięcie dużego zadolenia w drodze w m. Smolice na zakręcie przy 
posesji p. Kalinowskiego, nie ma tygodnia, żeby samochód nie zawisł na płocie, jak 
nie na płocie pana Kalinowskiego to z drugiej strony; 

• Ile jest licencji na 2010 rok, bo rozumie, że nie 2, pan Walczak uważa, że dzisiejsza 
uchwała o zwiększeniu licencji jest zła; 

• Jakie dochody czerpie OSP Stryków z wynajmu strażnicy na różne imprezy typu 
wesela, chrzciny, gdzie są te pieniądze? Pan Walczak mówił, że nie ma zastrzeżeń do 
tego, że budynki OSP są wykorzystywane do innych uroczystości, ale przez to trudno 
uzgodnić termin, np. zebrania osiedlowe, bo klucze przez cały tydzień są u 
wypożyczających.  

Następnie Pan Bogdan Walczak podziękował radnemu Mirosławowi Kucharskiemu za 
wniesiony wkład w tę imprezę, powiedział, że był tak szeroki wachlarz instytucji, które 
pokazały się na naszym terenie, począwszy od Łowicza, Łodzi i szereg innych miast. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że do pytań, które zostały wymienione, jeżeli 
przepisy będą dopuszczały będą udzielone odpowiedzi, jeśli nie to odpowiedzi nie będzie. 
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Część pytań dotyczył innych zarządców dróg, w związku z tym te problemy będą 
przekazane zarządcom dróg.    
 
Radny Karol Lenart zgłosił następujące wnioski: po raz kolejny wystąpić do zarządcy 
drogi wojewódzkiej Nr 708 o wycięcie zakrzaczeń zwężających światło drogi oraz 
uzupełnić ubytki asfaltu na drodze gminnej Warszewice- Cesarka.  
 
 
 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXVIII sesji Rady 
Miejskiej w Strykowie radny Wojciech Cichosz  przedstawił  wnioski przyjęte do protokołu:  
 

1. Wystąpić do ministra  infrastruktury z zapytaniem o przebieg szybkiej kolei 
TGV w pasie autostrady A 2 (wnioskodawca radny Paweł Kasica ). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
2. Wnioskuję o wykoszenie poboczy drogi gminnej w  Bratoszewicach  od ul. 

Wolskiej do lasu (  wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz)  . 
      Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                2 głosy  wstrzymujące się  

Na sali brak radnego Grzegorza Kuny. 
 
3. Wystąpić do zarządcy drogi  Nr 708 o wycięcie zakrzaczeń zwężających światło 

drogi (wnioskodawca radny Karol Lenart) . 
        Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
4. Uzupełnić ubytki asfaltu  na drodze gminnej Warszewice- Cesarka 

(wnioskodawca radny Karol Lenart) .  
      Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  
   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 14 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów wstrzymujących się  

 
 Z-ca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska   poinformowała sołtysów 
i przewodniczących zarządów osiedli , że jest możliwość skorzystania z wyjazdu na targi  do 
Poznania. 
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 Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 10.35 
dokonał zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 
 
 

 


